
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 19.oktobrī                                                                         Nr. 9 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par Sociāla darba speciālista stipendijas piešķiršanas komisijas izveidošanu un 

nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Sociāla darba speciālista stipendijas piešķiršanas komisijas ievēlēšanu. 

3. Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 4.3.1.3 "Sociālo mājokļu atjaunošana 

vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība". 

4. Par Valsts probācijas dienesta klientu resocializāciju, darbu ar probācijas klientu un 

uzraudzību, par statistiskiem rādītājiem Valsts probācijas dienesta Latgales reģiona 

teritoriālās struktūrvienības Balvu novadā. (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Svetlana Pavlovska – attālināti ar balss tiesībām (veselības stāvokļa dēļ), deputāts Egons 

Salmanis, deputāts Jānis Vancāns 
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Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Sociālās pārvaldes juriskonsults Inita Pušpure, domes priekšsēdētāja vietniece 

Sandra Kapteine, Valsts probācijas dienesta vecākā probācijas speciāliste Rita Saleniece, Attīstības 

plānošanas nodaļas Projekta vadītāja Agate Vanaga, Sociālās pārvaldes vadītāja Viktorija Puka 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Ligija Logina, Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja Maruta Castrova, Attīstības 

plānošanas nodaļas Projekta vadītāja Vineta Zeltkalne, Juridiskāa nodaļas Juriskonsults Inese 

Trupovniece, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ilona Blūma, deputāts Aldis Bukšs, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, 

Attīstības plānošanas nodaļas Projektu vadītājs Gatis Siliņš, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Gunta Raibekaze, Attīstības plānošanas nodaļas projekta vadītāja Irēna Začeva, Balvu novada 

administrācijas Izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas  un nekustamā īpašuma jautājumos 

Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Kancelejas un personāla 

nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Valsts un pašvaldību vienotā klientu 

apkalpošanas centra vadītāja Lauma Kaļva, Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane 

Kuzmina 
 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

Uz komitejas sēdi ieradās komitejas locekle Iveta Arelkeviča 

 

1.§ 

Par Sociāla darba speciālista stipendijas piešķiršanas komisijas izveidošanu un 

nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz akcentēt svarīgākās lietas, kas ir atrunātas nolikumā. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Sīkāk paskaidro par nolikuma būtību, mērķiem un uzdevumiem, kas ir 

iekļauti nolikumā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Ierosina komisijas sastāvā iekļaut 4 cilvēkus, jo tomēr par to tiks saņemta 

samaksa. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro, ka tas ir diezgan atbildīgs darbs un noteikti netiks kaut 

kas ietaupīts uz šīs komisijas pamata. 
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Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka tas jau tika atrunāts saistošajos noteikumos un tajā 

tiek ietverti dažādu jomu speciālisti. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šis stipendiju piešķiršanas jautājums vienmēr būs plaši 

diskutējams. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Sociāla darba speciālista stipendijas piešķiršanas komisijas 

izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par Sociāla darba speciālista stipendijas piešķiršanas komisijas ievēlēšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Sociāla darba speciālista stipendijas piešķiršanas komisijas 

ievēlēšanu" 

 

3.§ 

Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 4.3.1.3 "Sociālo mājokļu atjaunošana 

vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība" 

 

Ziņo Agate Vanaga: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par projekta 

mērķi, maksimālo finansējumu, īstenošanas nosacījumiem, pašvaldības 

dzīvokļu fondu, dzīvokļu palīdzības dzīvokļu reģistra rindu, par 

dzīvokļiem, ko šim mērķim var izmantot. Skaidro, ka lielākais jautājums 

ir, cik būs šie dzīvokļi, kas tiks iesniegti projektā. Priekšlikums šobrīd ir 

izstrādāt tāmes visiem šiem dzīvokļiem un pēc tam tad izlemt. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka vakar -Tautsaimniecības un vides jautājumu komitejas sēdē 

jau jautāja par Baltinavu un Rekovu un saprot, ka tur pašvaldības 

dzīvokļiem nepieciešami ļoti lieli ieguldījumi, bet jautā par Briežuciemu 

- tur pašvaldības dzīvokļu nav. 

Izsaka viedokli Gunta 

Raibekaze: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka ideja ir ļoti laba, bet šie dzīvokļi ir jāremontē tur, kur būs šī 

izmantojamība. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka noteikti piedāvājums ir jāizmanto un piekrīt tam, ka vajag 

tāmes izstrādāt šobrīd visiem dzīvokļiem un tad lemt, sīkāk jādomā par 

detalizāciju. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro, ka jābūt pēctecībai un ļoti jādomā par to, kas tiks laists 

šajos dzīvokļos. 

Izsaka viedokli Jānis 

Vancāns: 

Jautā, kad tika apsekoti šie dzīvokļi, vai piedalījās kāds no 

remontstrādniekiem. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka noteikti ir jābūt atbildības mehānismam, kas dzīvos šajos 

dzīvokļos. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka Sociālā pārvalde noteikti nes atbildību par cilvēkiem, kas tiek 

ielaisti šajos dzīvokļos. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 4.3.1.3 

"Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu 

būvniecība"" 

 

 

 

 

 

 

 



5 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

4.§ 

Par Valsts probācijas dienesta klientu resocializāciju, darbu ar probācijas klientu un 

uzraudzību, par statistiskiem rādītājiem Valsts probācijas dienesta Latgales reģiona 

teritoriālās struktūrvienības Balvu novadā. (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Rita Saleniece: Ziņo un sīkāk paskaidro par Valsts probācijas dienestu, tā darbu, 

funkcijām, klientu uzraudzību, situāciju Balvu novadā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka runājot ar pagastu pārvaldniekiem bieži vien novērtē Valsts 

probācijas dienesta klientus. 

Izsaka viedokli Rita 

Saleniece: 

Sīkāk paskaidro par sadarbības partneriem un to izvirzīšanu 

apbalvošanai. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Rita 

Saleniece: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Vancāns: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Rita 

Saleniece: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Rita 

Saleniece: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par sociālo pabalstu apmēru šiem klientiem, aicinājums bija 

pārrunāt sadarbības iespējas ar pašvaldību, vēlētos dzirdēt viedokli par šo 

sadaļu, vai būtu vēlams kaut ko censties pilnveidot. 

Izsaka viedokli Rita 

Saleniece: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Vēlētos saprast no iestādēm, ko 

tieši vēlas sagaidīt no Valsts probācijas dienesta. Sīkāk skaidro par 

brīvprātīgo sabiedrības locekļu iesaistīšanos darbā. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informācija par Valsts probācijas dienesta klientu 

resocializāciju, darbu ar probācijas klientu un uzraudzību, 

par statistiskiem rādītājiem Valsts probācijas dienesta 

Latgales reģiona teritoriālās struktūrvienības Balvu 

novadā tiek pieņemta zināšanai. 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:17 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 


